
Verslag commissie Sociaal Domein
Openbare commissievergadering 19 september 2022

Deelnemers:
Voorzitter : Chrétien Jamin
Commissie griffier : Edith Theunissen
Leden : Veerle Marx (AB), Ron Ubags (AB), Mariet Dexters (AB), Lloyd 

Wagemans (VSP), Wendy Pachen (VSP), Angelique Wagemans 
(VSP), Hilde Baaij (PGP), Harm Kornegoor (PGP), Janneke van der 
Linden (PGP), Chris Schrouff (VVD), Ferry Schippers (VVD), Jack 
Hermes (VVD), Jef Pluijmen (CDA) en Math Knubben (CDA)

College : wethouder Niels Dauven en wethouder Jef Kleijnen
Ambtelijk : Natascha Luth (afdeling Sociale Ontwikkeling en Burgerkracht)
Externen : ---

Nummer Behandeling agendapunt
1 Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht.

Met wethouder Dauven is afgesproken dat hij bij agendapunt 5 (actielijst) een 
update geeft over de huidige sportontwikkelingen (nr. 11 en 58).

In navolging van RIB 22.65 Update beweegmakelaar deelt wethouder Kleijnen 
mee dat de beweegmakelaar zijn functie over twee weken volledig kan 
hervatten omdat er een nieuwe locatiemanager is gevonden voor de opvang 
van Oekraïense vluchtelingen.

2 Vaststellen van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag.

De voorgestelde agenda wordt vastgesteld.

Door de fracties AB, VSP en PGP zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Het 
overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij agendapunt 9.
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3 Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng).

Voor het spreekrecht is geen aanmelding ontvangen.

4. Vaststellen van het verslag van de commissie Sociaal Domein van 30 mei 2022.

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5 Actielijst: totaaloverzicht acties en toezeggingen commissies en 
raadsvergaderingen.

Deze raadsperiode worden de tijdens commissie- en raadsvergaderingen 
gedane toezeggingen bijgehouden op een totaaloverzicht. De meest 
geactualiseerde actielijst is bij de agenda gepubliceerd.

Volgens afspraak kan er vandaag worden ingegaan op onderdelen die 
betrekking hebben op de commissie Sociaal Domein. De andere onderdelen 
komen in de andere commissies aan de orde.

Wethouder Dauven geeft een update over de buitensportcomplexen en het 
onderzoek uitplaatsen sportcomplexen (punt 11 en 58 van de actielijst).

Reactie leden J. Pluijmen, H. Baaij, M. Knubben en L. Wagemans.

Beantwoording wethouder Dauven inzake:
• Reden niet beschikbaar stellen concept rapport Drijver & Partners over 

uitplaatsen buitensportverenigingen (nr. 11).
• Gesprekken met provincie en Waterschap over uitplaatsen 

buitensportcomplexen en Tennis Padel (nr. 11 en 58).
• Kader bijdragenregeling buitensportcomplexen volgt via begroting 2023.
• Eind 2022 – begin 2023 volgt separaat voorstel over uitwerking 

bijdragenregeling.

Inbreng lid L. Wagemans inzake opzet nieuwe actielijst.

Inbreng lid J. Pluijmen inzake oplossingen tekorten en taakstelling sociaal 
domein (nr. 46). 

Beantwoording wethouder Dauven:
• Omissie jaargetal 2023, moet 2022 zijn.
• Via begroting 2023 volgt voorstel over sociaal domein.
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Inbreng lid J. Pluijmen inzake presentatie Sevagram (nr. 12).

Beantwoording wethouder Kleijnen:
• Presentatie plannen Sevagram in SD 21/11/22.

Inbreng lid F. Schippers inzake vermelden einddatum afdoening actiepunten

Reactie lid H. Baaij.

De voorzitter stelt voor om de vraag over het vermelden van een einddatum 
voor te leggen aan het presidium.

6 Voorstel college inzake wijziging afrekensystematiek Gemeenschappelijke 
Regeling Omnibuzz.

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, F. Schippers, H. Baaij, L. Wagemans 
en V. Marx.

Rond 19.24 uur schorst de voorzitter de vergadering.
Rond 19.36 uur heropent de voorzitter de vergadering.

Beantwoording wethouder Kleijnen inzake:
• In lijn brengen verdeling kosten/daadwerkelijke kosten.
• Gekozen tijdspad en openhouden optie verlengingsmogelijkheid.
• Handhaven afrekeningssystematiek opstapzone.
• Handhaven kosten (opstap)zones en zone-indeling.
• Invloed jaarlijkse indexering (LTI-index) op de klantbijdrage per zone.
• Niet doorrekenen verhoging energieprijzen aan klant.
• Gewogen gemiddelde km-tarief.
• Ingangsdatum gewijzigde afrekensystematiek GR Omnibuzz.
• Invloed lokale, regionale en landelijke ontwikkelingen op inkomsten en 

uitgaven in het sociaal domein. 
• Verwerken extra kosten sociaal domein in begroting 2023.
• Bij overgaan klanttarief naar kilometers bepaalt gemeente zelf een 

kilometertarief.
• Zienswijze- en toestemmingsprocedure vanwege nieuwe Wet 

Gemeenschappelijke Regelingen.
• Aanpassen omissie pagina 5 raadsnota.
• Reden ontbreken advies Adviesraad Sociaal Domein.
• Verhoging € 28.500,00 per jaar en indicatie naheffing.
• Achteraf verrekenen feitelijk gereden kilometers.
• Belang eerlijke verdeelsleutel.
• Indienen zienswijze onnodig.
• 4-jaarlijkse evaluatie GR Omnibuzz.
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• Maandelijks monitoren van klachten.
• Termijnen besluitvormingsprocedure bespreken met Omnibuzz.

Reactie lid H. Baaij.

Aanvullende beantwoording mevrouw Luth inzake:
• Beantwoording vraag over indicatie naheffing volgt via verslag.

Schriftelijke beantwoording: de gevolgen van de afrekensystematiek worden 
verwerkt in een begrotingswijziging. In dit geval zal dit voor Valkenburg 
betekenen dat de nieuwe begroting hoger uitvalt dan de oorspronkelijke 
begroting (in zones). De jaarrekening baseren we op realisatie t.o.v. de 
vastgestelde begroting. Meestal blijft dit bij Omnibuzz binnen de begroting en 
hoeven gemeenten niet bij te betalen.

Inbreng tweede termijn leden M. Knubben en V. Marx.

Beantwoording wethouder Kleijnen inzake:
• Niet overschrijden norm van 3 klachten per 1000 ritten.
• Informatie over gewogen gemiddelde km-tarief volgt via verslag.
• Invloed raad op beperken kostenstijging vanaf 2025.

Schriftelijke beantwoording: de nieuwe begroting 2023-1 zal als volgt tot 
stand komen: De vervoerskosten voor de vervoerders zijn opgebouwd uit 
zones, net als de klantbijdragen. Na verrekening van vervoerskosten en 
klantbijdragen blijven de kosten over die gemeenten voor het vervoer betalen. 
Voor elke rit wordt een opstapzone in rekening gebracht. Hiervoor hanteren we 
het zonetarief, zoals dat ook de basis was voor de oorspronkelijke begroting 
2023. Omnibuzz beschikt over alle ritdata in kilometers. Het gemiddeld 
kilometertarief komt tot stand door de kosten van alle reiszones (exclusief 
opstapzones) te delen door de afgelegde kilometers. De begrote kosten voor 
een individuele gemeente worden vervolgens bepaald door de afgelegde 
kilometers door klanten van die gemeente, te vermenigvuldigen met het 
gewogen gemiddeld kilometertarief. Achteraf zal in de jaarrekening het exacte 
kilometertarief worden vastgesteld en de daadwerkelijk verreden kilometers. 
Dit is op voorhand nooit exact te begroten, maar afhankelijk van de 
daadwerkelijke reisbewegingen van de klanten.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk).
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7 Bespreekpunten:

Er zijn geen bespreekpunten.

8 Gewestelijke aangelegenheden.

De wethouders N. Dauven en J. Kleijnen hebben geen zaken te melden.

9 Rondvraag.

Door de fractie AB is de volgende vraag ingediend:

Brief (238) defence for children inzake verankeren jongerenparticipatie 
Wij vragen ons af welke opties er zijn om jeugd (en dan met name doelgroep 
12-18) meer te binden/te betrekken bij de gemeente d.m.v. het organiseren 
van laagdrempelige activiteiten met en voor jongeren. Ons is ter ore gekomen 
dat een groep jeugd uit Valkenburg centrum bijvoorbeeld graag een skatepark 
zou willen realiseren. Is er budget voor het organiseren van dergelijke 
activiteiten en is er ambtelijke ondersteuning beschikbaar?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• We zijn voornemens een klankbordgroep jeugdigen op te richten met 

toegezegde hulp vanuit AB. Er is slechts beperkte ambtelijke capaciteit en 
budget beschikbaar voor ondersteuning bij het realiseren van bijvoorbeeld 
een skatepark. We hebben wel capaciteit ingekocht voor jeugd- en 
jongerenwerk om jeugdigen in dit soort zaken te ondersteunen, eventueel 
samen met de externe coördinator burgerkracht.

Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend:

Daling koopkracht
Het Centraal Plan Bureau meldt dat de koopkracht keihard onderuitgaat en 
daalt met 6,8%. De armoede neemt flink toe. Dit zijn de slechtste economische 
vooruitzichten sinds de jaren 70. De koopkrachtdaling is zelfs de grootste val 
ooit, groter zelfs dan die in de moeilijke jaren 80.
1. Armoede stijgt in 2023 tot 7,6% en voor kinderen zelfs tot 9,5%. Heeft onze 

gemeente een beeld over het aantal huishoudens welke nu in armoede 
verkeren en huishoudens die in 2023 in armoede dreigen te vallen?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Vanuit de Participatiewet heeft de gemeente de mogelijkheid om een breed 

gedragen structurele armoedebeleid op te stellen. Met het 
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‘Armoedebeleidsplan gemeente Valkenburg aan de Geul 2021-2024’ wordt 
hieraan voldaan. Het uitgangspunt van het gemeentelijk armoedebeleid is 
kort geformuleerd dat we armoede in onze gemeente en in de samenleving 
als geheel niet acceptabel vinden. De gemeente heeft zich steeds sterk 
gemaakt voor een goed armoedebeleid. We willen dit ook in deze onzekere 
tijd waarin wij leven, blijven garanderen.

2. Kunnen wij als gemeente iets betekenen voor deze doelgroep? Zo ja, wat? 
Heeft het college daar ideeën over? En zo ja, hebben wij daar dan 
(voldoende) middelen voor?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• We kunnen stellen dat er een goed armoedebeleid is, waarin hulp aan 

mensen centraal staat. We houden het beleid voor wat betreft inhoud, 
uitvoering en effect steeds onder de loep. We zijn ons bewust van de 
impact van beleid op de levens van mensen die het aangaat. U weet dat er 
in de gemeente Valkenburg aan de Geul verschillende instrumenten zijn om 
mensen te attenderen op voorzieningen waar zij mogelijk voor in 
aanmerking komen. Door de alsmaar oplopende energiekosten en inflatie 
en daardoor dalende koopkracht komen echter steeds meer mensen in de 
knel met hun financiën. Concrete oplossingen zijn er nog niet. Maar dat er 
wat moet gebeuren is absoluut noodzakelijk. Thans maken we – samen met 
de gemeenten uit de regio Maastricht Heuvelland - inzichtelijk welke 
aanvullende maatregelen we kunnen nemen om mensen met lage en 
middeninkomens tegemoet te komen.  We kunnen dit omvangrijke 
probleem echter niet zelf oplossen. Het is nodig dat het Rijk een betere 
bestaanszekerheid garandeert voor alle inwoners zodat gemeenten weer 
kunnen fungeren als vangnet voor mensen die extra ondersteuning nodig 
hebben. Uiteraard blijven we alert en zullen we de ontwikkelingen op de 
voet volgen. Wanneer iemand door de hoge energierekening in ernstige 
financiële problemen terecht komt en de bestaande gemeentelijke en 
landelijke maatregelen daarvoor onvoldoende oplossing bieden, zullen we 
niet schromen om in individuele gevallen maatwerk in overweging te 
nemen.

3. De energiearmoede neemt ook toe. We lezen dat Maastricht nog niet alle 
aanvragen heeft kunnen behandelen. Wij vragen ons af wat dit concreet 
betekent voor de huishoudens in onze gemeente. Wij willen graag weten 
(A)om hoeveel huishoudens het gaat. (B)Hoeveel aanvragen er zijn 
ingediend. En (C)hoeveel huishoudens niet in beeld zijn omdat ze (nog) 
geen aanvraag hebben ingediend.
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Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Er zijn veel aanvragen voor de energietoeslag binnen gekomen bij Sociale 

Zaken Maastricht Heuvelland. Hierdoor kan er enige vertraging ontstaan in 
de afhandeling van de aanvraag. Sociale Zaken Maastricht Heuvelland doet 
echter haar uiterste best om de aanvragen zo snel mogelijk af te handelen.

• Het overzicht energietoeslag tot en met 15/09/2022 wordt beschikbaar 
gesteld (zie bijlage 1).

Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend:

Wmo in Valkenburg
In mei hebben wij gevraagd naar werkplekken in Valkenburg aan de Geul voor 
Wmo-consulenten. De wethouder was hier zeer positief over en zou op zoek 
gaan naar mogelijkheden. Kan de wethouder een update geven? 

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Wij bekijken momenteel de mogelijkheden om het lokaal sociaal team, 

inclusief de Wmo-consulenten, 1 dag in de week fysiek een werkplek in 
onze gemeente te geven. Wij informeren u hier in oktober uitgebreid over 
middels een RIB.

Armoedebestrijding
Armoede is helaas een steeds groter probleem voor een steeds grotere 
doelgroep. Daarover hebben wij de volgende vragen. 

1. We voeren sinds 1 januari 2021 een preventief beleid. Wij verzoeken de 
wethouder om z.s.m. inzicht te geven middels een presentatie met cijfers 
en data over armoede in Valkenburg. De nood is hoog en zal nog hoger 
worden gezien de vliegend stijgende prijzen. Wat ons betreft zou dit in de 
commissie Sociaal Domein in november kunnen. Graag een reactie van de 
wethouder. 

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Het armoedebeleid wordt in 2023 geëvalueerd. In deze evaluatie worden 

tevens cijfers en data over armoede in Valkenburg aan de Geul opgenomen 
(stond al bij nr. 28 actielijst).

• Het is niet mogelijk een exacte datum aan te geven, het is aan de raad als 
dit eerder dan in 2023 moet gebeuren.

• De uitdraai van instroomgegevens etc. wordt via de griffie beschikbaar 
gesteld (zie bijlage 2). Eventuele vragen kunnen in een volgende commissie 
aan de orde worden gesteld.

Reactie lid H. Baaij.



Pagina 8

2. Hoe staat het met de energiearmoede in onze gemeente? Wij lazen in een 
RIB dat er coaches worden opgeleid om inwoners te informeren. Prima dat 
dit gebeurt, maar wat wordt er gedaan om de financiële nood nu te ledigen. 
Die is verschrikkelijk groot en dit klinkt weer als iets voor de langere 
termijn.
a. In Heerlen is men geschrokken van de hoeveelheid aanvragen van niet 

uitkeringsgerechtigden voor een bijdrage aan de energie. Zijn die cijfers 
ook in Valkenburg aan de Geul bekend? Zo ja, hoeveel, zo nee, wilt u 
dat uitzoeken? 

b. In meerdere gemeentes stuurt men energiefixers op pad. Dat zijn 
mensen die door buurten gaan en ter plekke maatregelen nemen zoals 
het plakken van radiatorfolie of tochtstrips. Niet lullen maar poetsen. Is 
de wethouder bekend met dit fenomeen en is hij bereid om zich 
hiervoor in te spannen en dit te realiseren? 

c. Welke andere stappen wil de wethouder zetten om mensen uit de kou 
te houden?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Ten aanzien van punt a verwijst de wethouder naar zijn beantwoording van 

de vragen van de fractie VSP. De wethouder beschikt niet over de exacte 
cijfers omdat de gemeente dit wil monitoren. Daarnaast heeft nog niet 
iedereen een afrekening gekregen en andere inwoners hebben nog een vast 
contract. Het college houdt dit nauwlettend in de gaten. Zodra de cijfers 
beschikbaar zijn zal de wethouder de commissie informeren.

• In plaats van energiefixers gaan we werken met energiecoaches. De 
energiecoaches bieden bredere dienstverlening. Ze lopen samen met de 
bewoner(s) de woning na en kunnen bepalen welke kleine 
energiebesparende maatregelen directe lastenvermindering met zich 
meebrengen. Aan de hand van terugkoppeling van de energiecoaches 
identificeren we gevallen waarbij kleine energiebesparende maatregelen 
niet afdoende zijn. Het restantbudget van de toegekende middelen wordt 
op deze adressen ingezet voor het isoleren van de woningschil en 
witgoedvervanging. Met deze aanpak streven we ernaar om zo veel 
mogelijk huishoudens uit de energiearmoede te halen.  Streven is dat de 
energiecoaches eind oktober 2022 van start gaan.

• Behoudens de thans voor handen zijnde (financiële) hulp kijken we samen 
met de gemeenten uit de regio Maastricht Heuvelland welke aanvullende 
maatregelen we kunnen nemen om mensen met lage en middeninkomens 
te compenseren voor de energiearmoede en aanhoudende inflatie.

Reactie leden J. van der Linden en H. Baaij.

Aanvullende beantwoording wethouder N. Dauven:
• Energiecoaches doen eigenlijk hetzelfde werk als energiefixers. 

Energiecoaches komen achter de voordeur kijken, ze geven een op maat 
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gesneden advies. Daarnaast heeft het college voor inwoners tot 120% van 
het minimum geregeld dat de gemeente de kosten van de 
energiemaatregelen voor rekening neemt. De wethouder stelt voor deze 
discussie verder te voeren bij het bespreken van de raadsnota over de 
Verordening stimuleringsregeling Verduurzaam je Huis die morgenavond 
bij de commissie FD wordt behandeld.

3. Bij de kadernota is er gesproken over subsidie voor sport en cultuur voor 
de doelgroep volwassenen. Dit om ervoor te zorgen dat iedereen mee kan 
blijven doen aan deze activiteiten. Is hier nieuws over te melden. Zo nee, 
wanneer wel?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Onderzoek en uitkomsten volgen eerste helft 2023 (stond ook bij punt 37 

actielijst). Wellicht ten overvloede, maar op basis van het Uitvoeringsbesluit 
Maatschappelijke Participatie gemeente Valkenburg aan de Geul kunnen 
inwoners met een laag inkomen al aanspraak maken op een 
tegemoetkoming voor culturele en sportactiviteiten.

4. Voedselbank: Onze inwoners dienen nu ver te reizen naar voedselbank. 
Ook uitdeelpunten van voedselpakketten vraagt reizen. Er is geen 
uitdeelpunt in Valkenburg. Huidige omstandigheden vraagt ook hier een 
uitdeelpunt voedselbank. Hoe en wanneer kan de wethouder dit realiseren? 
Zo niet: krijgen inwoners die op voedselbank een beroep doen reiskosten 
vergoed? Dit geldt ook m.b.t. speelgoedbank: ook alleen in 
Maastricht/Geleen. 

Beantwoording wethouder Kleijnen:
• Er is (nog) geen uitdeelpunt voor voedselpakketten. Het al dan niet 

realiseren van uitdeelpunten zal meegenomen worden bij het inzichtelijk 
maken van de aanvullende maatregelen.

• Inwoners die een beroep doen op de voedselbank komen niet in 
aanmerking voor een reiskostenvergoeding.

• Zoals richting de fractie VSP is aangegeven, wordt er samen met de 
gemeenten uit de regio Maastricht Heuvelland inzichtelijk gemaakt welke 
aanvullende maatregelen we kunnen nemen om mensen met lage en 
middeninkomens tegemoet te komen. Verder moeten we even afwachten 
wat er morgen tijdens Prinsjesdag naar voren komt. Het college zal kijken 
hoe hier invulling aan kan worden gegeven. Het is een groot (financieel) 
probleem, de gemeente kan dit niet allemaal oplossen.

Reactie lid H. Baaij.
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5. Kledingbank: Er zouden i.s.m. Kledingbank Zuid Limburg uitgiftedagen in 
Valkenburg worden gerealiseerd. Hoe staat het hiermee?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Hieraan is tot op heden nog geen uitvoering gegeven. Eerst door de 

watersnood en vervolgens door de komst van Oekraïense vluchtelingen 
ontbreekt het aan ambtelijke capaciteit om dit op te pakken. Deze actie 
maakt onderdeel uit van de evaluatie van het armoedebeleidsplan in 2023.

Jeugdbeleid
Op 12 april 2021 stelden wij als gemeenteraad het actieplan Jeugdbeleid van 
en voor de jeugd en het Preventief Lokaal Jeugdbeleid vast. Hierin werd gesteld 
dat investeren in de jeugd langere zorgkosten op de lange termijn kunnen 
worden voorkomen. Er staan doelen in als ruim 30% minder jeugdigen maken 
over vijf jaar gebruik van dure jeugdhulp en zoeken naar overdekte 
ontmoetingsmogelijkheden. Medio 2023 zou worden bekeken of de inzet op 
jeugd- en jongerenwerk voldoende is. We gaan nu richting eind 2022. Is het 
mogelijk dat wij als commissie Sociaal Domein dit jaar nog een tussenevaluatie 
kunnen krijgen?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Een extra evaluatie heeft dermate voorbereidingstijd nodig dat we al snel in 

2023 zitten. We houden dus vast aan de evaluatie in 2023 en doen geen 
extra evaluatie in dit jaar.

Fusie ambulances
In de laatste RIB wordt erg positief gesproken over de stand van zaken. Ons is 
ter ore gekomen dat er nog wel het een en ander niet geregeld is qua 
werkvoorwaarden. Zoals langere reistijd en pensioenopbouw. Is dit bekend bij 
de wethouder of is de wethouder nog steeds zo enthousiast over de fusie als in 
de RIB klinkt?

Beantwoording wethouder J. Kleijnen:
• Deze geluiden hebben wij niet ontvangen van de GGD ZL. Eind september 

ontvangen wij van de GGD ZL een update omtrent de ontwikkelingen 
aangaande de fusie en gezien uw vraag zullen we navraag doen bij de GGD 
ZL. Op 27 mei jl. heeft de Nederlandse Zorgautoriteit (NZA) haar 
goedkeuring gegeven voor de voorgenomen fusie. De NZA heeft 
geoordeeld dat cliënten, personeel en andere betrokken door de 
fusiepartners op zorgvuldige wijze zijn betrokken bij de voorbereiding op 
de fusie en dat hun aanbevelingen overtuigend en beargumenteerd zijn 
meegewogen in de besluitvorming. Daarnaast is de NZA van mening dat de 
continuïteit van de zorg tijdens en na het fusieproces voldoende is 
geborgd.
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10 Sluiting.

Rond 20.27 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein van maandag 21 
november 2022.

Edith Theunissen, Chrétien Jamin,
commissiegriffier voorzitter


